# 印度信心事奉中心 Faith Ministries for India

### 簡要介紹:

印度信心事奉中心(FMFI)由Dr. Koshy於1970年創立, 為回應 神的呼召和放在他內心深處的感動. 他創辦神學院、女子聖經 學院及在印度各地設立聖經訓練中心,大量訓練年輕人成為 主可用的工人。從以前一年的聖經密集訓練課程, 到信心神學 院, 至今成為研究機構的神學研究所培養神學博士人才, 他們 已訓練出4000多位全職的牧者. 在印度未曾聽聞福音的各個 城市及村落建立教會. 同時也透過廣播及慈善事工來服事印 度同胞及廣傳福音。在他的一生中,信仰、忠誠和聖潔是他事 奉的標誌。他的女婿 Alexi George 牧師是一位在美國出生長大 的印度人, 中學信主後就有一顆愛靈魂和傳福音的心, 而且很 容易與非基督徒建立友誼。多年前領受了神要他回印度服事 印度同胞的呼召,帶著妻子Annie, Dr. Koshy的女兒, 及全家搬 回印度, 在印度信心事奉中心與 Dr. Koshy 同心服事。2021年2 月13日, 神迎接 Koshy 牧師回到他的天家。Dr. Koshy 牧師安返 天家後, 神選擇了Alexi 牧師來領導印度信心事奉中心, Dr. Annie 來帶領信心神學院。Alexi牧師之前曾擔任神學院副院長 ,也是 Adoor Vineyard 教會的創始人,他是一個內心充滿熱情 的傳教士, 熱心於傳講福音和教導神的話語, 他的首要重心在 推進宣教使命. 在Alexi 牧師的帶領下. 他們已經將宣教事工 推進到北印度。就在2023年,Koshy牧師的太太Molly造訪美國 並與我們分享他們持續裝備許多學生. 且期許能預備他們更 大的場地實施教導。2024年總共有81個學生從神學院畢業, 他們也加開了英文課程. 希望可以幫助印度不同地區的學生 能擁有共同語言交流。2025年預計加蓋新學校大樓, 且希望 能包含更多教室與會議室, 求神幫助籌款, 讓他們迅速開展建 築工作。

#### **Brief Introduction:**

FMFI was founded by Dr. Koshy in 1970. In response to the call of God and the deep touch of his heart, he established

seminaries, women's bible colleges and bible training centers throughout India. Through his work, a large number of young people are trained to become workers available to the Lord. From the original yearly intensive biblical training courses to the current theological research institute training doctoral talents in theology, they have trained 4000 full-time pastors to establish churches in various cities and villages in India that have never heard the gospel, and also through radio and Charity ministry came to serve fellow Indians and spread the gospel. Throughout his life, faith, loyalty and holiness were the hallmarks of his ministry. On February 13, 2021, God welcomed Pastor Koshy back to his heavenly home. His son-in-law, Pastor Alexi George, was an Indian who grew up in the United States. He had a heart for souls and evangelism after he became a Christian in high school, and it is easy for him to establish friendship with non-Christians. Years ago, he received the call from God to return to India to serve fellow Indians. He moved back to India with his wife (Dr. Koshy's daughter) and his family, and served with Dr. Koshy at the Indian Faith Service Center. After Pastor Koshy returned to heaven, God chose Pastor Alexi to advance his mission and lead the Faith Seminary. He previously served as the Associate Dean of the Theological Seminary, is the founder of Adoor Vineyard, and is also the Old Testament Professor of Faith Seminary. He is a missionary full of enthusiasm, and preaching the gospel and teaching the word of God are his first priorities. Under the leadership of Pastor Alexi, they have advanced their missionary work to Northern India. They have completed a full year on campus following India's strict COVID lockdown. Looking ahead to the next few years, they see more challenges, but no matter what happens in India, the Kingdom of God will move forward. Their enrollments are not declining and their students are excited about entering ministry. A total of 81 students will graduate from the seminary in 2024. They have also added English courses, hoping to help students from different regions of India communicate in a

common language. It is planned to build a new school building in 2025, and it is hoped that it will include more classrooms and meeting rooms. Please pray that God will help them raise funds so that they can start the construction work quickly.

### 代禱事項:

- 1. 請為印度信心事奉中心新建築計畫禱告, 求神帶領這過程, 使每一筆資金都能按照神的旨意供應到位。求神將這建築所需要的資源和人力, 按時按需地賜下, 讓他們在每一個過程中都經歷神的信實與同在。
- 2. 請為印度信心事奉中心新學年招生禱告,並親自將學生和家長帶到學校。求神親自預備每一位合適的學生,使他們在神學院能夠成長,不僅能更了解神的話語和智慧,更在品格、靈性和使命上得到塑造。

## **Prayer Items:**

- Please pray for the new building project of India Faith
  Ministry Center, asking God to guide the process so that
  every fund can be provided in accordance with God's will.
  May God provide the resources and manpower needed
  for this building on time and as needed, so that they can
  experience God's faithfulness and presence in every
  process.
- 2. Please pray for the new school year enrollment for Faith Ministry India and bring students and parents to the school in person. Pray that God will personally prepare every suitable student so that they can grow in the seminary, not only to better understand God's word and wisdom, but also to be shaped in character, spirituality, and mission.